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The role of the CAMEL model in evaluating the performance of Conventional and Islamic
banks -Comparative Study between the Algerian popular loan and Alsalam bank during the
period of (2016-2020)-

Le role du modele CAMEL dans I'évaluation de la performance des banques conventionnelles
et islamiques -Etude comparative entre le Crédit populaire Algérien et la banque Alsalam
durant la période (2016-2020)-
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Abstract :

The study aims to compare the level of performance between conventional and Islamic banks
according to the CAMEL model’s evaluation indicators, through the study of the Algerian
popular loan and Alsalam banks during the period of (2016-2020). We have used descriptive
analytical and comparative approaches, by analyzing different financial ratios based on the banks’
financial statements. It was concluded that there were differences between the two banks related to
performance, at a micro level, according to the asset quality index, but at a macro level, there were
no noticeable differences in performance.

Keywords: Performance; Conventional bank; Islamic bank; CAMEL model.

Résumé :

L’étude vise & comparer le niveau de performance entre les banques conventionnelles et islamiques
selon les indicateurs d’évaluation du modéle CAMEL, a travers I'étude de crédit populaire d'Algérie
et de la banque Alsalam durant la période (2016-2020). Nous avons utilisé des approches
analytiques descriptives et comparatives, en analysant différents ratios financiers bases sur les états
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financiers des banques. Il a été conclu au niveau micro qu'il y avait des différences entre les deux
banques liées a la performance, selon l'indice de qualité des actifs, mais au niveau macro, il n'y
avait pas de différences notables dans la performance.

Mots clés: Performance; Bangue conventionnelle; Banque islamique; Modéle CAMEL.
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